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Zapisnik 1012024

OdrZan na 10. redovnoj sednici SkupStine op5tine 31.10.2024. godine, u sali SkupStine u 10:00

dasova pod predsedavanjern predsedavajuieg Skup5tine op5tine, Xhavit Zatiqi, u prisustvu

njegovih dlanova, NVO-a i zvanidnika za informacije'

Uvodna rei - Predsedavajudi Skupltine op5tine, Xhavit Zariqi;

pozdrav za sve prisutne, direktore/e, medije i civilno dru5tvo uvaZeni i po5tovani poslanici

Skup5tine Op5tine UroSevac. Podinjemo sa 10. redovnom sednicom Skup5tine op5tine Uro5evac i

zaivaj sastanak, na osnovll materijala koji ste dobili, predlaZem slede6i dnevni red:

Dnevni red:

1. Potvrda o ude56u na sastanku SO;

2. Usvajanje dnevnog reda;

3. Usvajanje zapisnika sa poslednje sednice SO;

4. Predl,og - Odiuka o utvrdivanju poreskih stopa poreza na nepokretnosti za2025. godir-ru;

5. Predlog - Odluka o oslobadanju - oprost zakupnina za prostore ul. "Ratnadan Rexhepi" u

vlasniStvu opStine;

6. Finansijski izve$taj za period januar - septembat 2a2024. godinu;

7 . Predlog - Odluka o usvajanju Strategije za razvol i osnaZivanje mladih u opStini Uro5evac

2024-2029 i Akcionog plana zamlade2024-2027;
8. Predlog - Odluka o objavljivanju spiska imovine op5tine Uro5evac za kori5ieni e 2a2025.

godinu;
9. Predlog - Odluka

Op5tine Uro5evac,
vlasniStvo;

o zameni dela katastarske parcele; 706-0, KZ Lloshkobare, vlasni5tvo

sa delom katastarske parcele 705-3 i 705-4 KZ Lloshkobare, privatno

10. Predlog - Odluka o zameni dela katastarske parcele; 992-0, KZ
vlasniStvo OpStine lJrosevac, sa katastarskim parcelana 376-l

Nerodimlje, vlasni5tvo Saveta Islamske zajednice UroSevac;

I 1. Pitanja i zahtevi i
12. Razno.

MuhadZer Talinovac,
i 378-3 KZ Doqe

El.ZLt
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predsedavajuci SkupStine opstine zahvalio se na ude56u i proditao navedeni dnevni red i pitao ima

li neko neku primedbu o dnevnom redu, a direktor finansija je uzeo red i predloLio da se tadka 4

odloZi za narednu sednicu jer ga je ministarstvo privrerneno obustavilo ili odgodilo za 2026.

predsedavajuii je pitao ima li joS neko zated,a red je uzeo Brahim Osmani koji je naglasio da mi

kao parlamentalra grupa mi to podrZavamo jer sam i jajuder obavestio direktora daje to odloZeno

za2026.godinu, ali ono Sto je meni bilo prijatno je to Sto smo zahtev dlanova OPF izneli ministru

i verujem da nas je saslusao i pitao pa da i vi nas sasluSate kada vam govorimo da ne zlostavljate'

Sebahate Ajeti je naglasila da je ministar to saop5tio na konferenciji i nemamo nista zvanidno

dokumentovano, te smatra da je ministar ovde postupio ishitreno i potom odustao od ove odluke'

Predsedavaju6i je, nakon Sto je naglasio da viSe nema rasprave o dnevnom redu, stavio je na

glasanje i odobrio sa svim glasovima za'

predsedavaju6i je naglasio da prije nego Sto krenemo sa dnevnim redom traZimo minut Sutnje u

dast Sylejman Selimija... vedna slava njegovom imenu i delu'

Sto se tide treie tadke zapisnika, ima li neko da nesto kaLe,re( jeuzela Arbnora Salihu, koja je

nakon pozdrava prisutnirna naglasila da nedostaj e znataian deo mog govora u delu gde smo

,azgouiralro budZetskom projektu i traZim da se zavrsi taj deo, a nakon ostalih i zapisnikje prosao

sa svim glasovima za.

predsedavajuii je naglasio da smo uklonili tadku 4 i nastavili sa tadkom 5 i dali red direktoru

finansija koji nakon eitanja prijedloga kao u dokumentu o predlogu odluke traLim da se kao takvo

izglasa.

Nakon pozdrava prisutnima, Fljamur Istrefi je naglasio da smo mi grupa zbog posla, ali ja

predlaZem da se pronade nadin da se subvencioniSu druge kompanije jer je isti projekat uticao i na

druga preduzeia, hvala.

Nakon pozdrava prisutnima, Brahim Osmani je naglasio da se mt zalalemo, ali se ovdje vrSi

selekcija jer se samo jedna sipka oslobada plaianja iako su ovi radovi nanijeli Stetu drugim

biznisirna, ali kako to podrZavate, pa predlaZern da se to odloZi ili da donesemo odluku o svemu'

Arian Imeri je, nakon pozdravaprisutnima, naglasio da je pred nama predlog oprosta kirije, stoga

je zahtev kolega arugaele priroJe i mislim da ako 6emo ovu odluku odobriti, dok ostali predlozi

neka opStina vidi kako moZe da pomogne, dak i tokom pandemije smo pomogli ili oprostili sarno

onima koji su priPadali oP5tini.



Nakon Sto je pozdravila sve, Hatixhe Bungu je naglasila da se i ja slaZem sa prethodnim

govornicima, kao Sto je i Arian rekao, moramo definitivno odobriti ovu odluku i videti da li op5tina

ima priliku da pomogne, neka stranke daju zahteve i ova skup5tina formira komisiju, i vide6emo.

Fljamur Istrefi je naglasio da sada uslovljavarno ovu tadku, podrZavamo je i to ie se raztnatrati u

drugim danima za druge poslove. Predsjedavajuii je stavio na glasanje i ova tadka je pro5la sa

svim glasovrmaza.

Predsedavaju6i je proditao tadku 6 i dao red direktoru finansija Sebahate Ajeti Sadiku koja je

proditala finansijski izve5taj kako je predloZeno u materijalima SkupStine op5tine za oYrL sednicu.

A po5to je to samo izve5taj, o njemu ne treba glasati.

Predsedavajuii je proditao tadku 7 , koja se odnosi r-ra strategiju za mlade, a poSto direktor niie tu.

bavimo se ovom strategijorn koja je prosla sve faze, javne rasprave itd.

Verona Isaku - Hvala predsedavajuci

Pozdrav za sve.

Danas imamo pred sobom dokument od velikog znadaja, koji treba da planira viziju zamlade.

Medutim, njegov sada5nji sadrZaj ne odgovara stvarnosti i nije u skladu sa slidnirn dokumentima

na nivou zem\e.

Gradonadellik op5tine ima dobre stihove za rnlade i trudi se da im pokaZe svoju posveienost

poveiavajuii i ulepSavajuii svoje aktivnosti, medutim, uzmimo primer, stvarnost u Skoli Saban
-IlaSani 

pr:idu drugudiju pridu. Zalosno stanje u ovoj Skoli je jasan dokaz da se niegova briga ne

ogleda u ob.azo,rnoj infrastrukturi, udenici treba da imaju podsticajno okruZenje za obtazovaile.

Oia situacija ne samo da Steti njihovoj budu6nosti, nego i hrani njihov odaj i Zelju da pobegnu iz

zemlje,pa vi doprinosite time Sto ne poboljSavate uslove. Gradonadelnik mora da shvati da dobre

redi moraju biti propracene konkletnim postupcima.

Aktuelna vlast ima veliku Led da nagradi organizaciiu Flutura Academi, gde nakor-r davania

objekta u vlasniStvo opStini, bez ikakve procedure u potpunostr zaobtlazi skupStir-ru opStine,

odnosno davanja na nelegalno kori5ienje, ovim akcionim planom predvida da obezbedio

4.500,00 evra u korist omladine. Dakle, nije u pitanju samo dobro upravljanje.

Akcionim planom je predviden budZet od 250.000,00 evra, sredstva koja ova vlada nije u

moguinosti da obezbedi, jer zbog lo5eg upravljanja ove vlade,

radune blokiraju sudski izvr5itelii, pa je velika verovatnoia da ie ovaj akcioni plan ostati na

papiru.



Zabrtnjava dinjenica da ovaj plan i strategija nisu u skladu sa principima i prioritetirna

definisanim na nacionalnom nivou. Ovo pokazuje da je proces izrade bio uZurban i bez jasne

strategije. Takav pdstup, koji se dini da se radi ,,kako se moZe", ne6e doneti odrZive rezultate i

zanemarice stvarne potrebe mladih.

Ukljudivanje mladih koji koriste drogu trebalo bi da ima veliki fokus u akcionom planu. Ova

pojava je jedan od najve6ih izazova sa kojima se suodavaju r-r-rladi u Uro5evcu i irna ozbiljne

inrplikacije na njihovo zdravlje i dobrobit. Akcioni plan koji se bavi ovim problernom treba da

ukljudi strategije za prevenciju, podr5ku rehabilitaciji i stvaranje mogucnosti za n-rlade.

Od ove vlade, mladi se vide kao orude za politidku dobit i dobar imidZ, umesto da se srnatraju

grupom sa stvarnim potrebama i izazovima. Vlada koja ne ceni mlade kao prioritet, ve6 samo

kaopriliku daizgledadobro, predodledenaie da propadne u nastojanjima da irn stvori bolju

buduinost, da napravi stvarnu razliku, neopl-rodno je da postoji iskrena posve6enost od vlade i

Zelju da ulaZtu mlade i reSavanje problerna sa kojima se suodavaju. Bez ove posve6enosti, svaki

plan ie ostati samo neostvarenanada.

Ad hoc izbor ove radne grupe, bez transpalentnog procesa, prilidno je uznemiluju6i. Direktorka

je smatrala da njena porodica nije dovoljno zastupljena samo njenim prisustvom, dodala je i svog

zeta nanadin koji pojadava zastupljenost porodice Sabani.

Dakle, direktorice, imate obavezu da pokaZete svojim biradirna Sta vama znadi tlepotizam,

morate im pokazati da zadruge nema mesta, imate obavezu da im pokaZete gde ste ostavili

sredstva koje vamje dao KUSA i koliki je iznos koji ste dobili.

LDICDSK je uvek glasao za dobrobit mladih, ali nikada nede biti u korist onih koji u ime

ornladine dobijaju za sebe u ime mladih'

Sa ove platforme, apelujem na sve mlade ljude da Strategiju razvoja mladih moZete pronaii u

Demokratskom savezu Kosova i nikada u takvom vladaru koji gleda na mlade kao na trampolinu

za lidnu korist.!

ErEza Hashani - Danas imamo pred sobom dokument od izuzetnog zna(,aja za planiranje

omladinskih politika na lokalnom nivou. Strategija razvoja i osnaZivanja rnladih u Op5tini

Urosevac 2024-2029, kao i Akcioni plan za mlade 2024-2027, predstavl-iaiu dva osnovna

dokumenta od kojih polaze omladinske politike u Op5tini Uro5evac, jasno izraZavajuci viziju
gradonadelnika UroSeYca, za mlade ljude, jadanje njihove uloge u dru5tvu.

Ovaj dokument sadrZi jasne ciljeve u adresiranju potreba , zahteva i napretka mladih ljudi u op5tini

Uro5evac, stoga, kao takvog, treba da ga podrZimo svi mi, dajuii mladirn ljudima kroz ovaj

dokument - leophodnu pravnu infiastrukturu, osnovu na kojima su osmi5ljene lokalne politike u

ovoj oblasti.



Gradonadelnik Agim Aliu nastavtja da pokazuje svoj pristup u pruZanju podr5ke mladima, budu6i

da je lokalna vlast, primer dono5enja odluka mladih.

Lokalna uprava na delu sa gradonadelnikom Agimom Aliuom jelrroz politidku istoriju Urosevca

ocenjena tao upravljanje mladih, tako da je ova dinjenica dovoljna da proceni pristup koji

gradlnadelnit< opstine ima prema mladima. Ovde dodajemo i dinjenicu o stipendiranju studenata

i Uro5evcu, gde su godinama podrZavani svi aplikanti za stipendije, stotine studenata, a samim

tim i stotine porodica koje su imale i imaju podr5ku Op5tine u ovom pogledu.

Ovaj dokument, koji sadriinizakcijau oblasti omladinskih politika, je temeljni dokument o ovom

sektoru, pa vas pozivam da podrZite ovaj predlog.

Hvala.

Brahim Osmani, nisam nameravao da izadem, ali Er€za me je ohrabrila, jer je pomenula neke

stvari, strategija je posao predsednika, Sta treba da radi za mlade, ako je ovo rukovodstvo PDK

onda i skupsiina-i direktoii su svi iz PDK-a imaju preko 50 godina, strategija koju ste kreirali je

samo na papiru ali nema efekta, hvala.

Nakon Sto je pozdravio sve, Arian Imeri je naglasio da ponekad ne znamo o demu pridamo. I

obidno ti nacrti dolaze sa centralnog nivoa i mogu li moje kolege da nam kaZu Sta nije u skladu sa

centralnim nivoom i mi to pogledamo ili koji je va5 konkretan predlog koji se promenio.

Arbnora Salihu, nakon pozdravasvima, mislim da moje kolege iz opozicije i dalje nastavljaju sa

ovim istim tonom gororu, u svakom sludaju, ne6u se spu5tati na ovaj nivo, ali kada pridam o

omladini PDK i agr-" Aliju, gre5ite ako mislite da vam nije dao Sansu, za svu omladinu gtada

a ne samo za omladinu pDk i dobro je kada dodete ovde, morate razgovarati za svu omladinu a

ne sa posebnim naglaskom na onu PDK, poSto znam da vas to zabrinjava, po5to je gradonadelnik

uradio nrnogo posli, podevsi od stipendiji, pa nastavljaju6i sa drugim stvarima, tazgovaraite ovde

o ovoj strategiji i takode mislim da nije u r"du da mu oduzmete zasluge koje ima, ali su predlozi

potrebni u ouo- pravcu, prvo je dobro da imamo jednu strategiju i to se radi prvi put i bez obzira

na finansijste implikacije, mislim da ie re5enje biti napravljeno, mislim da to treba prvo odobriti,

a zatim videti budZetske implikacij e.

Flamur Istrefi je rekao da gaje potaknula rasprava mojih kolega, kolegica Verona je dala malo

politidke boje, ali komentari su svi konkretni, pokazuje da ova strategija nije u skladu sa

nacionalnom, pokazuje da ima nijansi nepotizma, radna grupa pokazuje da ste biznisu dali ime

Inovacioni centar a sad mu dajeSte i subvenciju i nema ni5ta planirano za korisnike droga,

koleginica je rekla da prida5 o glupostima i onda si iza5la i govorila sve za politiku.

Arian Imeri nakon pozdravasa svima pa ako pogledate aktivnosti npr. povedanje broja psihologa

i institucija koja ima najvise impl-mentacije je Ministarstvo obrazovanja i Direkcija za

obrazovanj ", 
ruii^promocija sluZbi CSR i svega ostalog, a nema mogudnosti da se ne usaglase,

jer su ih predvideli na nacionalnom nivou i bi6e uskladeni sa nivoom.



Elbasan Osmani je nakon pozdrava sa svima istakao da je ova strategija dobrodoSla, treba

napomenuti da je iahvaljujuci ovoj strategiji ne5to uradeno i zastart-up biznise, a za Skolu "Shaban

Hashani" ima mnogo onit toli kode taf pro..ro, a Sto se tide godina, mogu imati i manje, ali

gledajuii ove destruktivne govore, dini rri se da imam 300 godina a ne 60'

predsedavajudi je stavio ovu tadku na glasanje i usvojio sa24 glasazai 4 prot|.

predsedavaju6i je proditao tadku 8 i prepustio red Sabri Murseliju, koji je naglasio da se ovaj

predlog radi o ofua"qi"anlu popisa imovine, ove godine smo to uradili ranije zbog moguinosti i u

tadkama 1 1 do 15 su dati samo objekti a ne imovina.

Besim Hazirije nakon pozdrava prisutnima naglasio da ovaj predlog, spiskovi nedostaju bez

materijala, o,ru tudku nema smisla, razurrem op5tinu zaito dozvoljava ove nepravilnosti, poSto je

po ...,iroru njegov zakljudak da op5tina nije uspela da poveia cenu nekretnine u eksploataciji a 3

,treulu su evidentna da su je zakupci preneli na treia lica iako im je to bilo zabranieno, kad ne bi

bili prijatelji sigurno ne bi dozvolio, i.u sludaj da su preko 50.000 evra duga i r-risu uspeli da

naplate ta sr-edsiva, imajuci biznise koji imaju interes da il'r uzmu i uredno drie.I imam pitanje?,

jesi li ovo stavio na listu?

Arian Imeri, da sam razumeo kolegu, da li je za odobravanje ili protivljenje ovom pitanju poSto on

ne smatra da to treba ometati u ovoln obliku, n-rislirn da tleba da se odobri lista u principu, dok za

sludajeve koji imaju problema treba biti upu6en skupStini i treba razmotriti moguit]ost, hvala.

Fljamur istrefi, mi smo protiv toga zbogforme u kojoj je doslo, on je direktor sponzor ove liste i

ne mozete imati ceo ,rr"i"" na raspolaganju, a da ovo donesete ovako, ja nemam spisak, zuam Sta

ste tu ukljudili, u izvje5taju je pisalo kako imate spiskove nekretnina koie ste dali na koriStenje'

predsedavajuii je stavio na glasanje i usvojen je sa 21 glasom za,lO protiv i 0 uzdrZanil-r'

predsedavajuci je proditao tadku 9 i prosledio je red Sabri Murseliju, koji je to naznadio iodobrio

kao u predltgu, verujem da je to dosta detaljno, ranije je proglaSeno od op5teg interesa, dakle ima

,.r. ,u porneranjem puta, 1 to je stavljen na glasanie i r.rsvojeno sa 33 glasa za, 2 protiv i 0

suzdrZanih.

predsedavaju6i je proditao tadku 10 i prepustio red direktoru Sabri Murseliju, koji je naglasio da

se ovaj pr"jlogiudi o razmeni u Talinovcu povr5ine 32 ari,razlogje Sto ie vrtic podeo da se gradi

i nakon proceneje uradeno, predlaZem da prode.

Arbnora salihu, imam pitanje na kojem se gradi po kulturi je groblje, a tu je i moj pradjed. zelirn

znati da li 6e biti ekshumiiani za nekoliko dana, a direktor je to naglasio da 6e to biti nakon

formiranja kornisije, dakle oni 6e biti preme5teni.

Brahim Osmani postavlja direktoru pitanj, deo gdie se sufinansira, da li ste rnu dali u ....' (lle duje

se dalje niSta)

I ova tadka je proSla sa svim glasovima za, nijednim protiv, bezuzdrLanrh.



U tadki 11, predsedavajuii je prepustio rijed Brahim Osmaniju, koji je istakao da ovo pitanie
postavlja direktoru poljoprivrede, istakao je da su u svom prvom mandatu on i gradonadelnik
opStine obedali i rano ujutro su slali slike iz sela Rahovica, govorili su d agrade park borova a
sada nema nikakvog posla tamo.

Pod razno, Adnan Selmani je, nakon pozdrava svima, naglasio je; nakon mnogih zainteresovanih
za strategiju za mlade i ako imate isti problem, hajde da zajedno napravimo strategiju, hvala.

Predsedavajuci je naglasio da po5to nema zainteresovanih za dalju raspravu , ovaj sastanak
proglaSava zatvorenim.

Zapisniiar

lffi,g
Leutrim Mahmuti
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